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БЕОГРАД - Ми смо изашли из рецесије, али нисмо изашли из кризе. Из ње ћемо изаћи
када се врати запосленост тамо где је била пре кризе. Дакле, јесмо у кризи, стандард
још увек стагнира, расте незапосленост, и то све скупа ствара песимизам код
запослених, инвеститора и привредника, оцењује у разговору за „Блиц“ проф. др
Мирољуб Лабус, професор Правног факултета у Београду и бивши потпредседник
Владе Србије.

  

Оцене Владе су другачије од ваших?

  

- Они желе да врате оптимизам по сваку цену. То је разумљиво, али не решава проблем.
Многи привредници и банкари сматрају да ово стање не може дуго да се одржи. Народ
је, такође, врло незадовољан. Ко год буде образовао нову владу после избора, мораће
да направи велико спремање привреде.

  

Какво је ваше мишљење о курсу динара?

  

- Ово што се сада ради је борба против евра ради јачања динара, то је борба са
ветрењачама која ће имаће исход као у литератури. Мени се чини да је гувернер добио
политички миг да треба стабилизовати динар јер се ради о предизборној години, а с
друге стране - дошло је до шпекулативног прилива капитала који је држава иницирала
својим задуживањем. Шпекулативни капитал ће да оде изненада као што је и дошао, а
нама ће остати проблеми с курсом као што смо их и раније имали. Прелазак на евро је
једино одрживо решење.

  

(Блиц)
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